
 

ACTA DE LA COMISSIÓ ORDINÀRIA DE DOCTORAT DE LA FACULTAT DE BIOLOGIA 
 
Núm.: 04/2023 
Dia: 26 d’abril de 2023 
Hora: de 10:07h a 11:05h 
Lloc: Presencialment a deganat i telemàticament per Teams 

 
Assistents:     S’excusen: 
Neus Carbó, presidenta    Isabel Navarro 
Anna Planavila     Marc Valls 
Teresa Vegas      
Teresa Carbonell    
Raül Ramos    
Anna Sendra   
Rubén Solé, secretari 
Eduard Torrents 
Montserrat Vidal 
  
 
ORDRE DEL DIA 
 
1. Aprovació, si escau, de l’acta de les sessió anterior (15/03/2023)  
2. Informació de la Presidenta  
3. Aprovació de tesis i nomenament dels tribunals.  
4. Aprovació de la defensa telemàtica de Tesis. Calendari de defenses.  
5. Assumptes de tràmit.  
6. Torn obert de paraules. 
 
Les actes del curs actual de la Comissió de Doctorat de la Facultat de Biologia es poden 
consultar a: http://www.ub.edu/biologia/org/govern/comissions/doct.htm 
L’adreça web de la UB on es pot trobar tota la documentació sobre l’Escola de Doctorat:  
http://www.ub.edu/escola_doctorat/ 
 
 
 
 
 
 
 

Estudis de Doctorat Representant a la CDF  
Aqüicultura Dra. Isabel Navarro Coordinadora 
Biodiversitat Dr. Raül Ramos Coordinador 
Biomedicina Dra. Teresa Carbonell 

Dra. Anna Planavila 
Representant 
Representant 

Biotecnologia Dr. Eduard Torrents Representant 
Ciències del Mar Dra. Montserrat Vidal  Representant 
Ecol., CCAmb. i F. Veg. Dra. Teresa Vegas Coordinadora 
Genètica Dr. Marc Valls Coordinador 

 



 

1. S’aprova l’acta de la sessió anterior. 
 

2. La presidenta informa sobre els següents temes: 
 

a) En referència a les solꞏlicituds per defensar la tesi en centres on doctorand/a fa la 
recerca, la normativa indica que les defenses han de fer-se en instalꞏlacions de la UB. 
Recentment hem tingut una solꞏlicitud per defensar a l’IRB i, després de consultar-ho, com 
que la institució és participada per la UB, s’accepta la solꞏlicitud. Per tant, si tenim més 
solꞏlicituds d’aquest tipus seran acceptades sempre que la institució sigui participada per la 
UB. 

b) Cal insistir en l’ús del correu institucional per assumptes oficials. Fer difusió per 
mail massiu recordant la importància de l’ús del correu institucional i que se’l poden 
redirigir al seu correu personal. 

c) El 12/05 hi ha la sessió de Biofuturs a l’Aula Magna. Hi assisteixen 6 persones amb 
diferents perfils professionals (3 dones i 3 homes) que fan una mica de colꞏloqui/debat. 
Dirigit a graus i màster, però també és interessant per doctorat per veure altres sortides 
professionals. Quan ens arribi aquesta informació caldrà fer-ne difusió. 
 

3. S’aproven les tesis de:  
 

Roger de Pedro. Tesi per articles. Es troba a faltar una introducció al “Chapter 4”. 
Posteriorment es consulta amb el Dr. Marc Valls, que també n’és tutor i director de tesi, i es 
dona per bona l’estructura d’aquest apartat. 
Maria Guardiola. Tesi per articles 

 
4. S’aprova el calendari de defenses. 

 
5. No hi ha afers de tràmits. 

 
6. a) El Dr. Eduard Torrents fa una consulta sobre la doble afiliació a les publicacions. Es 

remarca la importància de que aparegui l’afiliació UB i es decideix que es farà un mail 
massiu des de la Secretaria recordant aquest assumpte a doctorands i doctorandes i a 
directors/es i tutors/es que pertanyin a la UB. Des de les Comissions Acadèmiques també 
hi hauran d’insistir. 

 
b) L’Anna Sendra comenta: 

 
 Sobre l’aplicatiu de plans de recerca i seguiments, ara s’hi pot penjar directament 

l’informe de la Comissió de seguiment i posar-hi la data. 
En el cas de Biomedicina en tenen molt pocs de penjats. De 49 plans de recerca 
només n’hi ha 21 introduïts i de 118 seguiments només n’hi ha 34. Es consultarà 
amb el programa entre quines dates volen que es mantingui obert el segon període. 

 L’aplicatiu per a l’admissió i accés estarà obert entre els dies 20/03/2023 i 
31/01/2024 per no haver d’anar obrint i tancant tot sovint. A la web de la Facultat 
ja s’hi ha indicat que totes les solꞏlicituds d’admissió fetes a partir del 31/07/2023 
seran valorades per al segon període de matrícula. 

 Des de l’arxiu històric es faran càrrec de guardar totes les tesis físiques, també les 
que hi ha a la biblioteca. S’hi aniran traslladant per fases. De moment només 
s’emportaran les que tenim a la SED i ja han estat valorades per la concessió dels 
Premis Extraordinaris. 



c) El Rubén Solé comenta que ja que el document de compromís cal signar-lo abans de la
matrícula, convindria demanar a l’EDUB si és possible incorporar-lo com document
indispensable dins l’aplicatiu d’accés.
Es farà un correu electrònic per proposar-ho i es comentarà a la propera reunió que es faci
a l’EDUB.

La presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 

       El secretari Vist i plau 
La presidenta
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